
 
 
 
Aan het College van B&W Delft  
 
Delft, 25 januari 2024  
 
Schriftelijke vragen omtrent activiteiten richting oud -en nieuw. 
 
 
Geacht College, 
 
Oud en nieuw ligt weer achter ons en in veel wijken is het oud -en nieuwfeest goed verlopen. 
Jammer genoeg waren er ook plekken waar het slecht tot zeer slecht is verlopen. Ook dit jaar is er 
veel overlast geweest van het afsteken van, met name, illegaal vuurwerk. Ook in de fractie van Hart 
voor Delft is hierover gesproken en op teruggekeken.  
 
Er vindt nog een evaluatie plaats door de gemeente, waar we op wachten. Ondanks dat,  heeft de 
fractie Hart voor Delft bedacht hier schriftelijke vragen over te stellen. De antwoorden nemen we 
dan mee bij de behandeling van de evaluatie, waar we naar uitkijken. 
 
Bekend is dat er in de weken voor oud -en nieuw preventieve activiteiten georganiseerd worden voor 
de jeugd in de wijken van Delft. Er is dan een mogelijkheid om hier subsidie voor aan te vragen. Wij 
hebben hier de volgende vragen over. 
 

1. Kunt u ons een overzicht toe laten komen, over de activiteiten die aangevraagd zijn uit de 
wijken, dit per wijk uitgesplitst? Zo nee, waarom niet? 

2. Kunt u ons per wijk de bedragen toe laten komen, als het gaat om subsidie ten bate van deze 
activiteiten? Zo nee, waarom niet?   

3. Kunt u ons een overzicht toe laten komen van de activiteiten, die uiteindelijk plaats hebben 
gevonden in de wijken van Delft en waar subsidie voor verstrekt is? Zo nee, waarom niet? 

4. Is de gemeente voornemens een plan te maken, waar het gaat om de aanpak van illegaal 
vuurwerk? Zo nee, waarom niet? 

 
We zien de antwoorden met belangstelling tegemoet. 
 
Namens fractie Hart voor Delft, 
 
Lisette de Jongh Swemer 
Bram Stoop 


